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Geachte leden van de commissie ABM, 
 
In de vergadering van de commissie ABM van 14 mei jl. heb ik bij de behandeling van de jaarstukken 
2019 van de VRGV toegezegd drie vragen schriftelijk te beantwoorden. 
 
Vragen van de PvdA: 
1. Wat is de stand van zaken over en kostenplaatje in verband met de nieuwe meldkamer? 
 
Volgende week komen er twee voorstellen in AB van de VRGV ter besluitvorming, te weten: 

- Een voorstel over het samenvoegen gemeenschappelijke meldkamers GV & FL 
In dit voorstel wordt aangegeven dat de gemeenschappelijke meldkamer Gooi en Vechtstreek 
met ingang van 15 september aanstaande fysiek zal zijn samen gevoegd met de 
gemeenschappelijke meldkamer Flevoland. De locatie van deze meldkamer is Lelystad. Per 15 
september 2020 zal de gemeenschappelijke meldkamerfunctie GV dus worden uitgevoerd vanuit 
de meldkamerlocatie Lelystad. 

- Een voorstel over de Business Case (BC) 2.4 meldkamer Midden-Nederland 
De vast te stellen BC 2.4 gaat in op de nieuwe planning van de te realiseren gemeenschappelijke 
meldkamer Midden-Nederland. Door vertragingen binnen het grote project is de planning nu: Q1-
2025. Gezien de majeure vertraging hebben de betrokken diensten (waaronder ook de VRGV) 
aangegeven dat er sprake is van frictiekosten. Eerder al is door het algemeen bestuur van de 
veiligheidsregio aangegeven dat de vertraging van de gemeenschappelijke meldkamer Midden-
Nederland niet kan leiden tot extra kosten. De landelijke korpsleiding heeft hierop aangegeven 
dat zij in redelijkheid ontstane frictiekosten zullen vergoeden. Ambtelijk is er intussen akkoord 
voor de te vergoeden frictiekosten door de politie. De frictiekosten zullen worden vergoed in twee 
termijnen, te weten in 2020 en 2021. In de vast te stellen BC is ook de overeengekomen frictie 
opgenomen. Na vaststelling door het AB zal over dit punt in de raadsinformatie brief verslag 
worden gedaan. 

 
 

2. Komt Huizen haar verplichtingen na in het kader van het onderdeel Bevolkingszorg? 
 
Vanuit Huizen is 1 medewerker gedetacheerd voor 320 uur per jaar bij Bevolkingszorg (koude 
organisatie). Daarnaast zijn er 4 medewerkers inzetbaar ingeval van een crisis op basis van vrije 
instroom of piket (warme organisatie). Daarmee voldoet Huizen bijna geheel aan haar ‘verplichtingen’. In 
2019 was het verloop bij Bz echter redelijk groot en het is bijzonder lastig om in de gemeentelijke 
organisatie mensen te vinden die a) geschikt zijn en b) gemotiveerd zijn om naast hun bestaande (vaak 
drukke) functie ook nog een functie in de rampenbestrijdingsorganisatie in te kunnen vullen. Overigens 
worstelt iedere gemeente in de regio met dit probleem.  
 
 
 
 
 



                                                                                                           
 
Vraag van de VVD: 

1. Wat is de onderbouwing van de besparingen rondom het niet doorgaan van trainingen e.d. en 
heeft dit effecten op de meerjarenbegroting c.q. de operationele slagvaardigheid 

 
Het grootste deel van de 300.000 euro dat niet is uitgegeven betreft 230.000 euro aan vakbekwaam 
worden. Dit is te verklaren doordat te weinig vrijwilligers zijn gevonden om twee volledige klassen 
‘Brandwacht’ te vullen en het is dus bij één klas is gebleven. In een klas zitten 12 deelnemers. In 2019 is 
vanwege het uitvallen van de klas Brandwachten een actieve wervingscampagne voor Brandweer 
vrijwilligers gehouden. Deze wervingscampagne is succesvol gebleken en daardoor kon in januari 2020 
weer twee klassen worden opgestart. De opleiding tot manschap kost circa 17.000 euro 
 
Formatief zijn de kazernes van Gooi en Vechtstreek op sterkte; er is op dit moment dan ook geen reden 
om de slagkracht als risico te beschrijven. 
Overigens blijft  de continuïteit bij de vrijwillige brandweer altijd een aandachtspunt; dat is inherent aan 
het model. Het aantal kandidaten wordt beperkt doordat ze in een kleine cirkel rondom hun kazerne 
moeten wonen, of in de nabijheid van de kazerne moeten werken (en dan ook nog toestemming van hun 
werkgever moeten hebben om ter beschikking van de Brandweer te kunnen staan). 
 
Voorts zijn vrijwilligers tegenwoordig niet meer tot aan hun pensioenleeftijd bij de Brandweer. Bovendien  
hebben mensen meer hobby’s en interesses kunnen verschuiven. Elke vereniging heeft het tegenwoordig 
moeilijk om vrijwilligers te vinden en houden. Zo is dat ook met de Brandweer. De brandweer is trots op 
de geleverde prestaties van het afgelopen jaar en zullen ook in 2020 weer de Brandweerzorg leveren die 
u gewend bent. 
 
De overige 70.000 euro is te verklaren door een onderbesteding op het ‘vakbekwaam blijven’ waardoor 
de opleiding ‘prio 1 rijden’ naar 2020 is verschoven. 
 
 
 
Niek Meijer, burgemeester. 
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